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Ősszel a járvány még intenzíven jelen volt az életünkben, így a nemzetiségi munkát is 

jelentősen hátráltatta. Több alkalommal egyeztetést kezdeményeztem Barabás Richárd 

alpolgármesterrel, hogy milyen lehetőségek nyílhatnak a kisebbségek számára. Decemberre 

terveztünk egy kisebbségi találkozót, ahol az aktuális kérdéseket, problémákat 

megbeszélhettük volna, azonban ez is elmaradt. Természetesen pótolni fogjuk ezt a találkozót. 

A nemzetiségi kérdésekben megkerestem dr. Fürjes Zoltán egyházi és nemzetiségi 

kapcsolatokért felelős helyettes államtitkárt, milyen állami szerepvállalással segíthetjük a 

kisebbségek munkáját. A költségvetés elfogadásakor ismét jeleztem, hogy a nemzetiségek 

számára biztosítsunk egy kicsivel több forrást, azonban a többség ezt nem fogadta el. 
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